
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling __10__ 
 

Dato 29.09.2021 Deltagere Susanne, Hanne, Maria, Yaser og 
Annette 

Inviterede Iben Baadsgaard Fraværende  

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Beboerkonsulent 
 
 
 
 
 
 
Orientering om 
suppleanters rolle 
 
 
 
Afdelingsmødet 
 
 
 
Opdatering af lejeaftale 
for fælleslokalerne 
 
 
Fremtidige møder med 
N.P. og John 
 
 
 
 
 
 
Næste bestyrelsesmøde 
– Hvor og hvornår? 
 

 
Vi mødes med den nye boligsociale medarbejder, Iben 
Baadsgaard, 18 timer pr. uge. Vi deler ideer og tanker om 
hvad og hvordan, både Iben og vi kan gøre. 
Iben holder til på første sal ved fælleslokalerne. 
Pt. arbejder Iben med etableringen af en repair café og et 
korps af trivselsambassadører. 
 
Afdelingsbestyrelsen har besluttet, at suppleanter ikke 
deltager i møder og indtræder i afd.bestyrelsen, hvis ét af 
afd.best.medlemmerne udtræder. 
Præcis som det har været hidtil. 
 
Vi synes, at det har været et godt afdelingsmødet. 
 
Vi skal have tilføjet om bortskaffelse af skrald efter udlejning 
- og naturligvis ingen adgang til Ibens arbejdsplads. 
Hanne kontakter RenoSyd om løsning til affald efter 
udlejning. 
 
Det er svært at få fat i dem, men Hanne klør på. 
Vi prøver at få strammet lidt op på renholdelse, hækklipning 
og græsslåning. 
 
 
 
 
 
Onsdag d. 27. oktober, fra kl. 18.30-19 kan beboere komme, 
hvis de har noget på hjerte til afdelingsbestyrelsen. 
 

 

 
 
 
 
 
 


